
   Program 14. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 
konaného dne 03. 09. 2024 v 18:15 hod.

1/14 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/14 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/14 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/14 Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 

25. 6. 2024
5/14     Zpráva starosty o činnosti obce
6/14 Schválení dotace – Mistrovství České republiky v polní kuši.
7/14 Oprava kulturního zařízení
8/14 Schválení dotace DČOV
9/14 Oprava vjezdu – centrum obce
10/14 Různé

Závěr

Přítomni dle prezenční listiny: 
 
1 / 14 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 
odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  14.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž konstatoval, že na dnešním zasedání nejsou přítomni – Bc. Aleš Žídek (řádně 
omluven), Josef Doboš (řádně omluven) a Tomáš Balhar (řádně omluven). Mgr. Jiří 
Friedel je připojený on-line. Konstatoval, že se jedná o řádné zasedání zastupitelstva, 
které bylo svoláno a vyhlášeno dle Jednacího řádu Zastupitelstva statutárního města 
Opavy. Zápis z minulého jednání zastupitelstva byl podepsán určenými ověřovateli  
a  proti  tomuto  nebyly  vzneseny  žádné  připomínky.  Proto  se  zápis  pokládá  za 
schválený. 

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce.

- Pokud  subjekt  údajů,  tj.  fyzická  osoba,  k níž  se  osobní  údaje  vztahují,  žádá  o 
vypuštění  osobních a  citlivých údajů  dle  zákona o ochraně  osobních údajů,  nechť 
uplatní své právo dle poučení starosty obce před zahájením zastupitelstva. 

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 / 14 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. 
- Zastupitelé souhlasí: 8, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

3 /14 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 



MČ Suché Lazce
- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová
- Ověřovateli byli zvoleni Mgr. Martina Škrobánková a pí Darina Vašková
- Zastupitelé souhlasí: 8, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 14 Kontrola usnesení ze dne 25. 6. 2024
- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 25. 06. 2024. Usnesení 

je průběžně plněno.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0

5 / 14 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta obce informoval, že v naší obci proběhlo o víkendu posvícení, které dopadlo 

velmi dobře.  Bylo  slunečné a  teplé  počasí  a  hojná  účast  návštěvníků z naší  obce  
i  okolních  obcí.   Také  poděkoval  všem,  kteří  se  na  organizaci  posvícení  podíleli. 
Zaměstnancům obce,  TJ Suché Lazce,  Hostinci U Baly a Restauraci Heja, kteří  se 
starali o zajištění občerstvení.  

- Starosta sdělil, že letos proběhly změny v programu, které přinesly příjemné oživení. 
Nově do programu přibyla kapela Expedice Apalucha a byla objednána i na příští rok. 
V neděli  byla  pro  děti  připravená  pěnová  party,  která  byla  také  hodnocena  velmi 
kladně. 

- Starosta informoval, že v tomto trendu bychom mohli pokračovat i příští rok.
- Dále sdělil, že jsme omezeni prostorem, ale jinde než v centru obce tato akce nejde 

realizovat.
- Starosta informoval, že tuto sobotu 7. 9. 2024 proběhne Mistrovství  ČR ve střelbě 

s polní kuše a součástí bude i doprovodný program, který se uskuteční na Strážnici a 
to koncert Heidi Janků a následovat bude retro diskotéka.

- Starosta dále sdělil, že v sobotu 14. 9. 2024 proběhne tradiční Vinobraní a tím končí 
kulturní léto v Suchých Lazcích.

-  Starosta  informoval,  že  na  začátku  listopadu  pořádá  SDH  Suché  Lazce  tradiční 
Kaprobraní, poté bude 23. 11. 2024 venkovní zabijačka ve středu obce, setkání složek, 
které se uskuteční v pátek 29. 11. 2024 a v sobotu 30. 11. 2024 rozsvícení vánočního 
stromečku.

- Starosta dále informoval, že opět proběhne vánoční koncert v kostele 1. 12. 2024 pana 
Petra Urbánka. Koncert pěveckého sboru pí Olgy Golhové také proběhne, termín bude 
dodatečně upřesněn.

- Mgr.  Martina Škrobánková sdělila,  že  12.  12.  2024 proběhne vánoční  koncert  dětí 
v kapli.

- Starosta  informoval,  že  dostal  informaci  ze SMO o tom, kdy budou občané platit 
v obci stočné.

- Dále  starosta  sdělil,  že  požádal  náměstka  SMO Michala  Kokoška,  aby zaslal  tyto 
informace všem občanům a tyto informace jim sdělil, jelikož obec u těchto jednání 
nebyla přítomna!

- Starosta dále sdělil, že platné informace budou uvedeny na webových stránkách obce.
- P. David Vícha se dotázal na kvalitu vody na ulici Na Pískovně a Návrší, na které si  

občané dotyčných ulic již delší dobu stěžují.
- Starosta sdělil, že opět písemně kontaktoval společnost SMVaK a.s., která odpověděla, 

že  realizaci  předmětné  výměny vodovodních řadů  mají  zahrnutu  ve  střednědobém 
plánu obnovy jejich sítí pro období 2025 - 2027. V současné době podnikají kroky, 
aby zejména výměnu potrubí v ulici Návrší urychlili, a proto je jich snahou provést 
výměnu již v roce 2025. Výměna potrubí v ulici Na Pískovně by z důvodu naplněnosti 



plánů následovala v roce 2026. V tomto smyslu připravují podklady pro plán obnovy 
sítě  na  rok  2025/2026.  Uvedenou  lokalitu  v  současné  době  odkalují  ve  zcela 
mimořádné četnosti 3 x týdně. 

- Ing.  Václav  Skuplík  se  dotázal,  jaké  máme  možnosti  jak  postupovat  v případě 
nekvalitní vody v této lokalitě.

- P. David Vícha navrhl pozvat nezávislou laboratoř, která by udělala vzorky této vody.
- Starosta souhlasil a přizve se nezávislá laboratoř, která udělá vzorky a následně bude 

postupovat podle výsledků těchto testů.
- Starosta  dále  sdělil,  že  u  kulturního  zařízení  došlo  k poruše  vodovodu  s tím,  že 

v chodníku zaplatila  opravu společnost  SMVaK a na našem pozemku jsme museli 
opravu zaplatit my.

- Ing.  Petr  Žůrek  sdělil,  že  proběhla  oprava  podlahy v hasičárně  a poděkoval  všem 
brigádníkům, kteří se na opravě podíleli.

- Ing. Petr Žůrek dále sdělil, že proběhlo letní soustředění malých hasičů SDH Suché 
Lazce, které se také velmi vydařilo.

- Starosta vyzval zastupitele, aby vzali zprávu starosty na vědomí.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0

6 / 14 Schválení dotace – Mistrovství světa České republiky v polní kuši
- Starosta  informoval,  že  po čtyřiceti  letech bude koncertovat  v Suchých Lazcích na 

Strážnici Heidi Janků v rámci Mistrovství ČR ve střelbě z polní kuše. 
- Dále sdělil, že taková akce se nedá dělat bez dotace. Cena vstupenky je v předprodeji 

200 Kč na osobu a nepokryje veškeré náklady této akce. Přímo na místě bude lístek na 
Heidi Janků stát 300 Kč, a kdo bude chtít jít pouze na retro diskotéku, bude částka 
vstupného 50 Kč.

- Dále sdělil, že náklady jsou cca 100 000 Kč Heidi Janků a zvukař, 3000 Kč ochranka, 
8000  Kč  DJ.  Takže  spolek  polní  kuše  akci  dělá  s nulovým  ziskem.  Pokud  něco 
z dotace zbyde, vrátí ji zpět do rozpočtu MČ Suché Lazce.

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení dotace 50 000 Kč pro spolek Střelecký klub 
polní kuše.

- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0

7/14 Oprava kulturního zařízení
- Starosta informoval, že letos byla v kulturním zařízení nainstalovaná nová rychlostní 

myčka nádobí a kondenzační plynový kotel, neboť původní byl v havarijním stavu. 
Celkem se do kulturního zařízení nainvestovalo cca 200 000 Kč.

- Dále  starosta  sdělil,  že  v kulturním zařízení  odešla  klimatizace.  Nová klimatizační 
jednotka bude stát cca 40 000 Kč.

- Starosta informoval, že chce v letošním roce natřít fasádu kulturního zařízení opět za 
pomocí zaměstnanců obce a je třeba vyměnit stříšku u vchodu do kulturního zařízení. 
Dále je nutné ještě dodělat kuchyňku, která je v přední místnosti, dvířka a umístit v ní 
myčku.

- Starosta sdělil, že částka na tyto opravy bude cca 200 000 Kč.
- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  částky  200 000  Kč  na  opravu  kulturního 

zařízení
- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0

8/14 Schválení dotace DČOV
- Starosta sdělil, že v minulém zastupitelstvu byl schválen bod dotace na DČOV



- Starosta informoval, že tento rok poskytneme dotaci dvěma žadatelům a to 60 000 Kč 
na jednu DČOV.

- První dva žadatelé splnili podmínky pro získání dotace na DČOV a to, že se nemohou 
připojit ke splaškové kanalizaci a dodali veškeré potřebné materiály. Jedná se o pana 
Tomana a pana Adamce.

- Starosta dále informoval, že v příštím roce získají dotaci čtyři žadatelé.
- Starosta předpokládá, že žadatelů o dotaci bude cca 20.
- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  dotace  60 000 Kč panu Tomanovi  a  panu 

Adamcovi z rozpočtu MČ Suché Lazce
- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0

9/14 Oprava vjezdu – centrum obce
- Starosta  informoval, že  oslovil  stavební  firmu  před  posvícením  na  opravu  vjezdu 

v centru obce. Jimi navrhovaná částka byla cca 700 000 Kč bez DPH. Oslovil proto 
Technické služby a.s.,  která opravu vjezdu udělá za cca 350 000 Kč bez DPH. Na 
vydláždění se použijí kostky, po celé délce bude pokračovat chodník a nainstalují se 
ekodreny, aby se voda svedla do kanálu. 

- Starosta dále sdělil, že se natře fasáda Moštárny, dodělají se nové schody a nový sokl.
- Starosta informoval, že v rámci akcí to je letos poslední velká investice v obci.
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení opravy vjezdu v centru obce.
- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se0

10/14 Různé
- Ing. Václav Skuplík podal podnět na kontrolu opravených cest v předminulém roce, 

pokud se najde nějaká nesrovnalost, je možná reklamace.
- Starosta sdělil, že se cesty zkontrolují a popř. vyreklamují u prováděcí firmy.
- Mgr. Martina Škrobánková sdělila, že při realizaci splaškové kanalizace byli u jejich 

domu na  Přerovecká  271 a  270 odstraněny dva  betony,  ale  už  nebyly vráceny  na 
původní místo, pouze dosypáno štěrkem. 

- Starosta sdělil, že reklamaci předá na SMO u investic a musejí se na to přijít podívat. 
Reklamační doba je 36 měsíců. Měli by to dát do původního stavu nebo předláždit.

- Starosta pozval všechny zastupitele na sucholazecké vinobraní.

← Závěr

← Mgr. Martina Škrobánková pí Darina Vašková



U S N E S E N Í
14. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 03. 09. 2024 v 18:15 hodin
v místo konání, Přerovecká 129/68, Suché Lazce

1/14 ZMČ 24 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/14 ZMČ 24 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/14 ZMČ 24 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 03. 09. 2024
a ověřovatelé
a) Mgr. Martinu Škrobánkovo
b) pí. Darinu Vaškovou 
Výsledek hlasování: 
Pro: 8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/14 ZMČ 24 Kontrola usnesení ze dne 25. 6. 2024
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 25. 6. 2024
Výsledek hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

5/14 ZMČ 24 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o posvícení
- Informace o vinobraní
- Informace o kulturním létě
- Informace o akcích konaných v druhé polovině roku 
- Informace o stočném
- Informace o plánované opravě vodovodu ulice Na Pískovně a Návrší 
- Informace o opravě podlahy v hasičské zbrojnici
- Informace o letním soustředění mladých hasičů

Výsledek hlasování: 
Pro: 8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO



6/14 ZMČ 24 Schválení dotace. Mistrovství České republiky v polní kuši
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Dotaci Mistrovství České republiky v polní kuši ve výši 50 000 Kč
Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

7/14 ZMČ 24 Oprava kulturního zařízení
Zastupitelstvo městské části
Schvaluje částku 200 000 Kč na opravu kulturního zařízení

     Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

8/14 ZMČ 24 Schválení dotace DČOV
Zastupitelstvo městské části
Schvaluje 2 x dotaci na DČOV pro pana Tomana a pana Adamce

Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

9/14 ZMČ 24 Oprava vjezdu  - centrum obce

Zastupitelstvo městské části
Schvaluje opravu vjezdu v centru obce

Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

10/14 ZMČ 24 Různé

Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o kontrole cest a jejich nesrovnalostí
- Informace o odstranění betonu na ulic Přerovecká 270 a 271 a jejich 
reklamaci
- pozvánka na vinobraní 14. 9. 2024 

Usnesení: PŘIJATO

Závěr

Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce


	   Program 14. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 

